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"Bradley" jde do Moskvy a Rusko jde na Západ
putin-today.ru/archives/201466

Úspěšné útočné akce ruských ozbrojených sil poskytují dostatek potravy pro opodstatněný závěr,
že armáda se může naučit skutečně bojovat pouze ve válce

Tento materiál se vyznačuje minimální přítomností autorského textu, a to je jeho hlavní přednost. Protože
někdy je užitečné zobecnit zkušenosti ostatních, než spěchat s vlastní „radou od někoho zvenčí“. A také
se zblízka podívat na skutečná fakta z místa činu a pokusit se je hodnotit nikoli ve fragmentech, ale jako
části jednoho celku. Právě to je důležité pro lepší pochopení toho, co se děje na bojišti. A jak cenná je
každodenní a nekonečně pestrá bojová zkušenost, kterou naše armáda získává během Severního
vojenského okruhu.

PRVNÍ: OPERAČNÍ PROSTOR A MANÉVRNÍ VÁLKA BUDE VŽDY RELEVANTNÍ
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„Ruské ozbrojené síly pokračují v ofenzivě. Lastochkino bylo dobyto, boje probíhají u Severného,   
Toněnky a Orlovky. „Šedá zóna“ se rozšiřuje, ukrajinské ozbrojené síly nejsou schopny udržet obranu
dlouho v nepřipravených pozicích. Nepřátelští mluvčí hlásí nedostatek odpovídajících opevnění západně
od Avdějevky. Probíhají těžké boje."

Nebyla náhoda, že jsme tuto zprávu dali na první místo. Protože potvrzuje zásadní skutečnost, o které se
dlouho mluví, ale pro kterou nebyly praktické důkazy.

Jde o to, že během bojů o Marinku a Avdějevku naše jednotky dosáhly strategického úspěchu - byl
zlikvidován pás nejmocnějších opevněných oblastí ukrajinských ozbrojených sil na přístupech k Doněcku.

Zprávy o tom, že „ozbrojené síly Ukrajiny nejsou schopny dlouhodobě udržet obranu v nepřipravených
pozicích“ a o „nedostatku adekvátního opevnění západně od Avdiévky“, by proto měly být vnímány jako
nová strategická realita. A tato realita je velmi příznivá pro ruské ozbrojené síly, které dostaly dlouho
očekávanou příležitost vstoupit do operačního prostoru a pokračovat v ofenzivě, nenarážející již na
předchozí odpor nepřítele, který se opíral o výkonné řízené střely.

Dnes pokračují zvěsti o tom, čím je může nepřítel v hloubce jejich obrany nahradit. Ukazují ne zcela
přesvědčivé obrázky předpokládané přípravy nových obranných linií. Rukodělnost a nespolehlivost těchto
staveb je doslova zarážející a podněcuje mnohé k pochybnostem o jejich důvěryhodnosti.

Zde je však nezvratný důkaz - skutečné pozice ukrajinských ozbrojených sil zničené našimi jednotkami s
mnoha mrtvolami nepřátelských vojáků, prakticky se nelišícími od těch děr, které jsou údajně
napodobeninou.
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Před námi není nic jiného než záměrně neúspěšný pokus Ozbrojených sil Ukrajiny prosadit se v
nepřipravených pozicích, na který neměly čas ani prostředky se připravit.

Po likvidaci pevných obranných linií ukrajinských ozbrojených sil u Doněcka není pochyb o tom, že další
polní pozice ukrajinské armády budou vypadat přibližně stejně jako tato.

 
„Zástupce ukrajinského velení oficiálně prohlásil, že ukrajinské ozbrojené síly „opustily vesnici
Lastochkino, aby zorganizovaly obranu podél osad Orlovka, Tonenkoje, Berdich a zabránily nepříteli v
dalším postupu dále na západ“. Samozřejmě trik. Nebudou držet obranu podél této linie. Naše jednotky
se navíc již dostaly na okraj Orlovky i Tonenkoje, odkud 10 let tloukají do Doněcka. Ukrajinské ozbrojené
síly se snaží získat čas, aby získaly oporu na západ. Zástupce ukrajinského velení oficiálně uvedl, že
ukrajinské ozbrojené síly „vystoupily z vesnice Lastochkino, aby zorganizovaly obranu podél linií osad z
Orlovky, Tonenkoje, Berdičie a zabránit nepříteli v dalším postupu dále na západ.“
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DRUHÉ: Obklíčení nepřítele je předehrou k jeho porážce
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Nepřítel je velmi náchylný k hrozbě obklíčení a pokud se objeví, je nakloněn opustit ohroženou oblast. To
je přesně to, co se stalo v Avdiivce a není pochyb o tom, že hrozba obklíčení bude i nadále motivací pro
Ukrajince Ozbrojené síly k co nejrychlejšímu útěku. Úkolem našich jednotek je tedy vytvářet takové
pobídky co nejstabilnější a nejpravidelnější. Válka v obklíčení je pro každou armádu krajně nepohodlná a
ukrajinské ozbrojené síly nejsou výjimkou.

TŘI: OPTIMÁLNÍ TAKTICKÝ TÝM
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"Útočné trojky jsou ve službě podél celé frontové linie směrem na jih Doněcka." V první linii se snaží držet
si od sebe odstup, ale zároveň celý tým působí soudržně. Zatímco kulometčík odvádí hlavní pozornost na
sebe hustou palbou, odstřelovač může klidně pracovat na cílech a zůstat bez povšimnutí. Všechny akce
útočného letadla musí být korigovány ze vzduchu. Operátoři dronů jsou vždy ve službě poblíž a okamžitě
informují skupinu o jakémkoli nebezpečí. V případě potřeby mohou poskytnout palebnou podporu.“

Ne nadarmo se v armádě říká, že „Pole je vojenská akademie“. Ale ani ta nejtěžší cvičení nikdy
nenahradí skutečnou bojovou zkušenost, kdy každý bojovník a velitel v tom, čemu se říká jeho vlastní
kůže, cítí, co by se dělat mělo a co absolutně nejde.

Působení jednotek v malých a ultramalých útočných skupinách pomáhá nejen předcházet zbytečným
ztrátám, které jsou nevyhnutelné při tzv. „masných přepadech“, ale také co nejracionálněji využívat
dostupné síly a prostředky. Tato taktika rozptýlení pěchoty je zvláště účinná v obydlených oblastech, kde
jsou akce obrněných vozidel vážně omezovány.

ZA ČTVRTÁ: NEJSOU ŽÁDNÉ STARÉ ZBRANĚ, JSOU JEN NEPOUŽITELNÉ ZBRANĚ

„Nelze si nevšimnout, že tato válka měla příznivý vliv na praktickou realizaci koncepce výroby hromadně
nastavitelných leteckých pum, která se vyvinula hlemýždím tempem před Severním vojenským okruhem
a nyní je jedním z hlavních nástrojů změkčování. obranu nepřítele. Jako pečený kohout náš vojensko-
průmyslový komplex ukázal, že je schopen velmi rychle poskytnout armádě silné a vysoce přesné zbraně
ve velkém množství.“
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První fotografie FAB-1500M54 z UMPC, připraveného k použití proti nepříteli. Po vzoru FAB-250, aby se
snížil odpor vzduchu, je na „pahýlovitý“ nos FAB-1500 také nainstalován aerodynamický uzávěr. Údajně
se MPK na FAB-1500 liší od toho pro letecké pumy FAB-250/500 velikostí, designem a algoritmy
ovládacích ploch (je skryto na fotografii).

„Ukrajinský dobrovolník hlásí, že jen v první třetině února ruské letectvo shodilo asi 460 leteckých bomb z
UMPK na pozice ukrajinských ozbrojených sil. To zahrnuje FAB-250/500/1500 a ODAB. „Nejaktivnějším
směrem je Avdějevskoje, což není překvapivé – do města denně přijíždí více než 40 FAB s UMPC a
druhým je Kupjanskoje, kde také aktivně postupují ruské ozbrojené síly. Podotýkám, že v roce 2023 byl
rekordním měsícem pro použití leteckých pum listopad, více než 1200 pum různých typů, s denním
rekordem 25. listopadu - 120 kusů. Vezmeme-li v úvahu skutečnost, že k 1. 3. 2008 letectvo ruských
ozbrojených sil použilo již více než 460 KAB, může být tento měsíc vytvořen absolutní rekord v použití
těchto zbraní.“

Ve skladech se ve skutečnosti od druhé světové války nashromáždily statisíce, ne-li miliony vertikálně
padajících leteckých bomb. které, jak by se zdálo, v éře téměř neproniknutelné protivzdušné obrany nikdy
nepomohly, se po vybavení křídly pro klouzání na desítky kilometrů a korekčním zařízením pro přesné
údery ukázalo na moderním bojišti jako nepostradatelné.
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Totéž platí pro údajně zastaralé tanky. Nezapomeňte, že každý tank je ve své podstatě samohybné
obrněné vozidlo vybavené kanónem. Vše ostatní je namontované a živé. I T-34 může být vybaven
systémem aktivní ochrany (APS) a infračerveným zaměřovačem. Navíc to lze provést na T-62 nebo
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dokonce T-55. A když si uvědomíte, že máme ve skladu mnoho tisíc těchto vozidel a miliony nábojů do
nich, které nejsou vhodné pro nejnovější tanky v ráži, pak by byl hřích zanedbat takový odkaz spořivé
sovětské minulosti.
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Inu, taková šik kamufláž jako na tomto dědečkovi stavění domácích tanků je pro nejmodernější T-90M tak
akorát.

To je samozřejmě jen pár drobností pro zobecnění neocenitelných zkušeností, které naše armáda
získává během Severního vojenského okruhu. Ale závěr je zcela zřejmý. Nejsou žádné války, které by
neskončily vítězstvím. A cestu k němu dnes dláždí každý voják a důstojník naší postupující armády svou
myslí, potem a krví. Na čí straně je Pravda a Spravedlnost. Bůh jim žehnej!

Jurij Selivanov 
 https://news-front.su
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